
 
 

Referat - Distriktsrådsmøte 
17. mars 2025, kl. 18.00 – 20.00 
Nettmøte   
 
Innkalt til møtet:  
Distriktsråd: 
DG Einar Kallager, DGE Astrid Danielsen, DGN Heidi Hammervik, IPDG Ole Sverre Lund, PDG og leder i 
TRF-komitéen Sissel Berit Hoell, og PDG og controller Inger- Britt Zeiner. 
 
Stab: 
Distriktssekretær Tone Moseid, Distriktskasserer Halvor Thommesen, Distriktstrener Bjørn J. Aas og 
DICO Lars Olborg. 
 
Komitéledere: 
Leder i medlemskapskomitéen Anders Rasmussen, PDG og leder i ungdomskomitéen Berit 
Reppesgård, leder i PR- og kommunikasjonskomitéen Bente Amandussen, PDG og leder i RLI-
komitéen Laila Lerum, CoL-representant Gaute M. Johannessen. 
 
Assisterende Guvernører: 
Jan Petter Bergan, Dag Helge Tvedt, Turid Berntsen, Tordis A. Blørstad og Tone Kolbenstvedt 
 
Andre: 
DYEO Marius Tannum, DGND Gunnar Olaussen. 
 
 
Forfall: Bjørn J. Aas, Berit Reppesgård, Jan Petter Bergan, Marius Tannum 
  



Agenda  
SAKSNUMMER SAKSINNHOLD REFERAT 

33/2024-2025 Godkjenning av innkalling og 
agenda. 

Godkjennes 

34/2024-2025 Godkjenning av møtereferat fra DR-
møte 22.01.2025. 

Godkjennes 

35/2024-2025 INFORMASJONSSAKER  

 35-01: Kort info fra 
Distriktsguvernøren 
 

Distriktet har hatt mange søkere til World Affairs 
Seminar (WAS), men dessverre for få søkere til 
året Rotary Youth Leadership Award (RYLA). 
Lyngdal RK hadde laget et flott program, men 
klubbene har ikke klart å skaffe nok kandidater. 
RYLA avlyses derfor i år.  
 
Det viser seg at Arendal RK ikke ønsker å ha et 
hovedansvar for en felles Rotary-stand på årets 
Arendalsuke. Distriktet ønsker likevel å bidra til 
at Rotary er til stede der. Det ble drøftet å 
etablere en komite som kan jobbe med dette – i 
første omgang bestilles det standplass i regi av 
D2290. Denne saken følges opp videre pr epost, 
og settes opp som sak på neste DR-møte. 

 35-02: Oppsummering etter PELS 
14. – 15. mars, og fra Assembly i 
Orlando 
- Vedtatt budsjett 2025 - 2026 

Astrid orienterte om samlingen for 
innkommende presidenter og gikk gjennom 
tilbakemeldingene fra de som deltok på 
samlingen. Hun fortalte også om Assembly i 
Orlando og viste til det vedtatte budsjettet på 
årsmøtet på PELS. 

 35-03: Info, Astrids guvernørår 
Endelig organisasjonskart 2025 – 
2026 
Endelig møteplan 2025 – 2026 
Strategisk plan for 2025 – 2026  

Astrid orienterte om organisasjonskartet, 
møteplanen og arbeidet med strategisk plan. 
Det ble meldt inn noen små endringer, som 
innarbeides. Dokumentene publiseres så på 
distriktets nettsider. 
Heidi orienterte om dato for Assembly i Orlando 
neste år, 11.-15. januar 2026. Hun deltar derfor 
ikke på den planlagte presidentsamlingen 9.-10. 
januar 2026.    

 35-04: Regnskapsrapport Halvor gikk gjennom status for regnskapet for 
Rotaryåret 2024-2025. Vi ligger godt an og vil 
gjøre det også på slutten av Einars år.  
Halvor og Inger-Britt skal forhandle ny avtale 
med hotellet vi skal bruke til samlinger de 
kommende årene. De avventer til april når vi vet 
når den nye distriktsinndelingen skal gjelde fra.  



 35-05: Status oppdatering 
distriktets nettsider 
 

Tone informerte om at distriktets nettside er 
oppdatert med det som er klart for Astrids 
guvernørår, men minner om at det er 
komitelederne som har ansvaret for at info om 
deres ansvarsområder er korrekt. Det ser ut til å 
være info på NORFOs sider som ikke er 
oppdatert – dette bør meldes inn. 

 35-06: Guvernørskifte 21. juni Guvernørskiftet blir etter samme mal som i 
2024. DG, DGE og tidligere guvernører inviteres 
med følge. Distriktsrådet og sittende og 
innkommende presidenter for klubbene til DG 
og DGN inviteres også. Skiftet vil foregå på 
Ulefoss. 

36/2024-2025 DRØFTINGSSAKER  

 36-01: Mindre revidering av 
styringsdokumentet. 
 
* PETS er endret til PELS, i hele 
dokumentet 
* I kap 2.3, er det en mindre 
endring: 
"Distriktsrådet har minst 4 møter i 
Rotaryåret hvorav et legges 
til uken før Distriktskonferansen...", 
tidligere fredagen før 
* I kap 3.5 Distriktskonferansen er 
ordet varighet lagt til i :  "Varighet, 
omfang og innhold kan vurderes av 
arrangerende klubb, i samråd med 
DG/DGE."  

Astrid presenterte endringene. Alt er 
redaksjonelle endringer, eller mindre justeringer 
for at dokumentet skal gjenspeile praksis. 
Versjon 4.0 legges derfor fram for distriktsrådet 
til orientering og godkjenning. Det dreier seg 
ikke om noen mer gjennomgripende revisjon 
denne gangen.  
 

 36-02: 
Forslag fra arbeidsgruppe for å 
utrede sammenslåing av PELS og 
Presidentsamling 
 

Heidi orienterte om resultatet av undersøkelsen 
sendt ut til sittende klubbpresidenter og AG-er. 
Det var kommet 25 svar ved svarfristen. 16 
svarte at de ønsket å slå sammen samlingene, 
men mange har begrunnet med at man vil spare 
penger for klubbene, men dette stemmer ikke. 
Det vil kreve en del organisering og planlegging å 
slå sammen samlingene, og det kan være klokt å 
avvente nye distrikter for å se på ny organisering 
av samlingene. I overgangen mellom gammel og 
ny distriktsstruktur vil det være ulike klubber 
som deltar på disse samlingene, og med et nytt 
distrikt må det bygges nye felles rutiner. 

 36-03: Forslag til reorganisering av 
distriktene i Norge. 
 

Heidi orienterte om arbeidsgruppas forslag G, og 
tidspunkt for når nye distrikter kan bli gjeldende. 
1. juli 2028 er ønskelig tidspunkt, tidligst 1. juli 



2027. Saken om tidspunkt blir behandlet av 
komité for distriktsinndeling i RI i april 2025.  
Et av distriktene har tatt dissens. (Oppdatering 
19.03.25 er at alle distriktene er enige om forslag 
G.)   

 36-04: RLI, eventuell oppstart av 
egen kursrekke i Agder 

Laila orienterte om forslag til oppstart av egen 
kursrekke i Agder. 

 36-05: Sommerferie i klubbene Ole Sverre orienterte om klubblovene som gir 
anledning til å ha 4 møtefrie uker i løpet av året, 
men mange klubber har lengre pauser enn 
dette. DG minner klubbene om dette i et 
kommende månedsbrev, og oppfordrer samtidig 
klubbene til å ikke ha klubbmøte i uken før 
distriktskonferansen, men legge til rette for at 
medlemmene i stedet kan delta på den. 

37/2024-2025 BESLUTNINGSSAKER  

 37-01: Revidert styringsdokument Forslaget støttes. 

 37-02: Forslag fra arbeidsgruppe for 
å utrede sammenslåing av PELS og 
Presidentsamling 

PELS og presidentsamlingen beholdes som 
separate samlinger med begrunnelse i endringen 
i distriktsinndelingen, som vil skje enten i 2027 
eller 2028. 
AG-ene oppfordres til å sørge for gode 
overføringsmøter for sittende og kommende 
presidenter.  

 37-03: Forslag til reorganisering av 
distriktene i Norge. 

Anbefalingen fra D2290 til RI er å støtte forslag 
G fra arbeidsgruppa og be om at endringen ikke 
skjer før 1. juli 2028.  

 37-04: RLI, eventuell oppstart av 
egen kursrekke i Agder 

Rådet støtter forslaget om at RLI gjennomføres i 
Agder høsten 2025 med en samling lørdag-
søndag pluss en lørdag. RLI gjennomføres på 
Telemarksvingen veikro med 3 lørdager våren 
2025.    

38/2024-2025 EVENTUELT  

 38-01 Ukraina-prosjektet og TRF-
komitéen 

Sissel Berit orienterte om status I 
Ukrainaprosjektet. Det er sendt over 2,5 mill. til 
Lviv RK, og nye MEK-er er satt i produksjon. De 
har blitt litt dyrere grunnet bedre utstyr og 
solceller på taket.    
Ny leder i TRF-komitéen etter Sissel Berit er Unni 
Rudolfsen, Flekkefjord RK. Nye medlemmer i 
komitéen er Njål Gjennestad, Sandefjord RK og 
Kari von Hafenbrädl, Færder. 



 38-02 RYLA neste år Gaute ønsker ikke at Lyngdal RK skal stå som 
arrangør for RYLA neste år. Det er 
demotiverende å jobbe med når det har blitt 
avlyst to år på rad. Han foreslår å gi 
stafettpinnen videre til Larvik-klubbene og 
Stavern slik at de kan planlegge og arrangere 
RYLA neste år.  

 
 
Horten 19. mars 2025 
 
Heidi Hammervik 
DGN/Referent 
 
 


